
Bestyrelsens beretning 2024 
Bestyrelsen Svend-Henrik-Bernt-Freddy-Torben-

Dorte og Erik 

Vi har i år holdt møder efter behov 

Vi har skiftet låse til borde/bænke på legepladsen, 

og selv renset for overgroning ved legepladsen og 

petanquebanen i  løbet af sommeren. 

Vi har derfor fået tilbud fra Dennis om at 

vedligeholde området 2025. 

Vi har holdt udgifter til maling og vedligehold af 

legepladsen på under kr 10.000 sammenlignet 

med  kontrakttilbud på kr 24.000 for 5 år siden. 

Den første reelle reparation af legepladsen i år 

2024 har koster under kr 1000. 

Derfor mener vi at der er råd til udvidelse  af 

legepladsen med 3 balancebomme samt pullerter 

(ca 30 kvadratmeter ekstra øst for eksisterende) 

Efter gennemgang af skovene har vi besluttet at 

beskære brandbælte langs siderne allerede nu så 

vi undgår leje af dyre maskiner, samt fjerne 

enkelte selvsåede træer i yderbeplantningen, som 

gror og spreder sig hurtigt og derved generer 

græsslåningen. (ca 2 dages arbejde med flisning) 

Blomsterbedene er ved at få flere farvevarianter, 

så dem gør vi ikke mere ved. 



Æbletræerne er nu groet så meget sammen at vi 

bliver nødt til at undlade græsslåning før høst. 

Det må vente til efteråret, hvor vi må slå det 

manuelt. 

Der er nu bygget 2 huse på Tyttebærvej, vi håber 

at der snart kommer mere gang i den 

Vi har erfaret at flere grundejerforeninger yder 

okonomisk tilskud til formand og kasserer, da de 

trods alt bruger mange timer i løbet af året. Tænk 

over dette hvis I syntes at det er en mulighed i 

fremtiden. 

Vi undrer os stadig over at man lader sine hunde 

skide på stierne uden at samle op. 

Godt nytår. 


